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Toelichting op Collegenota 
 

 

1. Probleemstelling          

 

Momenteel maken wij gebruik van een aantal diensten van het Regionaal Historisch Centrum 

Limburg (hierna RHCL) in Maastricht. Deze werkzaamheden en de daaraan verbonden kosten zijn 

vastgelegd in een Dienstverleningsovereenkomst. Dit werkt naar volle tevredenheid. Het RHCL 

benaderde ons enige tijd geleden met de vraag of onze gemeente, samen met gemeenten Meerssen, 

Kerkrade, Heerlen, Eijsden-Margraten en de Provincie Limburg per 1-1-2020 zou willen toetreden 

tot de Gemeenschappelijke Regeling RHCL (hierna GR RHCL).  

 

2. Doel van het beleid          

 

Belangrijkste argument om toe te treden is dat wij dan gebruik kunnen maken van de digitale 

archivering en het E-depot.  

 

3. Verhouding tot bestaand beleid        

 

Wanneer wij zouden besluiten om toe te treden tot de GR kan de Dienstverleningsovereenkomst 

vervallen. 

 

4. Mogelijke maatregelen/alternatieven       

 

N.v.t.  

 

5. Afstemming intern          

 

N.v.t. 

 

6. Gevolgen (aanbesteding, personeel, communicatie, financieel)    

 

N.v.t. 

 

7. Duurzaamheid          

N.v.t. 

 

8. Afweging en advies          

 

Zoals eerder al aangegeven hebben wij op dit moment een dienstverleningsovereenkomst afgesloten 

met het RHCL. Jaarlijks wordt bekeken welke diensten wij willen afnemen tegen een in de 

overeenkomst vastgesteld bedrag. Gemiddeld betalen wij op dit moment € 65.000,-- per jaar. 

Wanneer wij zouden toetreden tot de Gemeenschappelijke Regeling is daarmee eenmalig een 

bedrag gemoeid van € 30.000,--. Jaarlijks is een bedrag verschuldigd van € 85.000,--. Dat is dus  

structureel € 20.000,- meer en dan hangt voornamelijk samen met het E-depot, waar wij dan 

gebruik van kunnen maken. Echter, op dit moment hebben wij nog geen digitale bescheiden die wij 

wettelijk mogen overbrengen naar dat depot. Wij zouden dus gaan betalen voor diensten, die wij de 

komende jaren nog niet zullen afnemen. Het ligt dan ook niet voor de hand om nu deze stap te 

zetten. Uiteraard blijven wij de ontwikkelingen op het gebied van de digitale archivering op de voet 

volgen want ook diverse softwareleveranciers zijn hiermee bezig.  
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9. Bijlagen           

 

- Toelichtende notitie inzake toetreding tot de gemeenschappelijke regeling RHCL 

 

 

 

 

 


